

2018/19 Overseas Recruitment Activities 海外招生宣傳活動

Event 1: On-site admission interview 活動 1: 現場入學面試

Graduating high school students who wish to grasp the last opportunity to apply for our programmes are welcome to come that day and admission interview will be arranged on spot. Admission status would be notified once all necessary documents are submitted.

準高中畢業生如欲把握最後機會報讀澳門旅遊學院，歡迎當天親臨現場面試，面試結果於提交所需文件後公佈。

Date	13 July 2018 (Friday)
Venue	School Hall of ELCHK Lutheran Secondary School (52 Waterloo Road, Yau Ma Tei)
Onsite interview	1000 – 1200 & 1400 – 1600 Interview will be arranged after completing the online application form . Bring along DSE result, school transcript or other academic qualification documents.

日期	2018 年 7 月 13 日 (星期五)
地點	基督教香港信義會 信義中學禮堂 (油麻地窩打老道 52 號)
現場面試	1000 – 1200 & 1400 – 1600 完成 報名手續 後即場進行面試，需帶同文憑試成績單、校內成績表及其他相關學歷文件。

Event 2: Programme briefing sessions 活動 2: 課程介紹專場

Date	13 July 2018 (Friday)
Time	1 st session: 1100 – 1200; 2 nd session: 1500 - 1600
Venue	School Hall of ELCHK Lutheran Secondary School (52 Waterloo Road, Yau Ma Tei)
Target	High school principals, teachers, career counsellors, students and parents
Online registration	Click here to register

日期	2018 年 7 月 13 日 (星期五)
時間	第一場 1100 – 1200；第二場 1500 – 1600
地點	基督教香港信義會 信義中學禮堂 (油麻地窩打老道 52 號)
對象	高中校長、老師、升學輔導主任、學生和家長
網上登記	按此 連結 登記參與講座